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BR.0002.3.2020.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XVIII/2020 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 19 czerwca 2020 roku 

 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XVIII sesję Rady Gminy Baranów o godz. 10:00. Powitał Radnych (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecny Radny M.Tyra, Radny P.Marciniak) P.Wójt 

B.Lewandowską – Siwek, P.Skarbnik M.Żłobińską, P.Mecenas E.Brzozowską, P.Kierownik CUW 

S.Szmaję, oraz informatyków. Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że obecnych 

jest 13 Radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk. Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: 

http://baranow.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady 

 

Ad.2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad. – Brak. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Baranów w 2019 roku. 

6. Debata nad Raportem o stanie Gminy Baranów w 2019 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Baranów wotum zaufania. 

8. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok 2019: 

a. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta  Gminy 

Baranów sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2019 rok wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego i objaśnieniami, 

b. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Baranów za 2019 rok, 

c. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Baranów o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2019 rok, 

d. dyskusja.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Baranów za 2019 rok. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Baranów z tytułu 

wykonania budżetu za 2019 rok. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2020 rok. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2020-2026. 

http://baranow.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady
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13.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/124/2020 Rady Gminy Baranów z dnia 7 

kwietnia 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Kępińskiego w 2020 roku.  

14.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Baranów nieruchomości 

położonej w miejscowości Baranów, oznaczonej geodezyjnie jako działka o numerze 1070/3 

(obręb Baranów). 

15.   Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Samorządowego w Mroczeniu. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Mroczeniu.  

17.  Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów placówek oświatowych z obowiązku 

realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  w roku szkolnym 2020/2021. 

18.  Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

19.  Wolne wnioski i informacje. 

20.  Zamknięcie sesji. 

 

Ad.3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

P.Wójt, przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od ostatniej sesji tj. od 07 kwietnia br. 

(05:56 – 07:34 minuta transmisji). Dodała, że uchwały z poprzedniej sesji zostały zrealizowane. 

 

Ad.4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji: 

- 08.06 uczestniczył w posiedzeniu Komisji Oświaty, Zdrowia, Sportu, Kultury i Opieki Społecznej 

 

Do biura rady w okresie od ostatniej sesji wpłynęły następujące pisma: 

- 20.04 wpłynął Protokół kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów przeprowadzonej w 

dniach 2, 9 marca i 20 kwietnia br.; 

- 28.04 od Kierownika GOPS w Baranowie wpłynęła Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za rok 

2019; 

- 04.05 wpłynęła uchwała Nr 10/435/2020 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z 

dnia 29 kwietnia 2020r. stwierdzająca nieważność uchwały Nr XVII/120/2020 Rady Gminy Baranów 

z dnia 7 kwietnia 2020r. w sprawie zwolnienia i odroczenia płatności podatku od nieruchomości z 

powodu COVID -19, w części obejmującej w załączniku pn. „Oświadczenie” wyrażenie „Pod 

rygorem odpowiedzialności karnej potwierdzam, że złożone przeze mnie oświadczenie polega na 

prawdzie i wynika z dokumentów księgowych prowadzonej przeze mnie działalności”; 

- 04.05 wpłynęła uchwała Nr 10/438/2020 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z 

dnia 29 kwietnia 2020r. wskazująca, że uchwała Nr XVII/122/2020 Rady Gminy Baranów z dnia 7 

kwietnia 2020r. w sprawie zmian budżetu na 2020 rok została podjęta z naruszeniem przepisów prawa 

i wyznaczająca termin do usunięcia określonych w uchwale nieprawidłowości; 

- 22.05 z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu wpłynął odpis wyroku dotyczący 

sprawy ze skargi Prokuratora Okręgowego w Ostrowie Wielkopolskim na Uchwałę Nr LXII/329/2018 

Rady Gminy Baranów z dnia 6 listopada 2018 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu Utrzymania 

Czystości i Porządku na terenie Gminy Baranów, stwierdzający nieważność zaskarżonej uchwały w 

części obejmującej § 2 ust. 3, §3 ust. 1, §3 ust. 2, §9 ust. 3 oraz §18 ust. 2 pkt. 4 załącznika do tej 

uchwały; 

- 01.06 wpłynął Protokół Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów wraz z uchwałą w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2019 rok. 
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Ad. 5 Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Baranów w 2019 roku. 

Wójt Gminy Baranów B.Lewandowska – Siwek przedstawiła Raport o stanie Gminy w 2019 roku, 

omawiając poszczególne jego elementy (11:07 – 18:47 minuta transmisji). Raport o stanie Gminy 

Baranów dostępny jest na stronie BIP Gminy Baranów pod adresem: 

http://baranow.nowoczesnagmina.pl/?a=6599 

 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer na prośbę informatyka zarządził 5 minut przerwy ze 

względów technicznych. 

 

Ad. 6 Debata nad Raportem o stanie Gminy Baranów w 2019 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer wznowił obrady po przerwie i zaprosił Radnych do dyskusji 

nad Raportem o stanie Gminy Baranów w 2019 roku. Wobec braku zgłoszeń Radnych do dyskusji, 

Przewodniczący Rady powiedział, że każdy z Radnych otrzymał Raport o działalności Wójta i stanie 

Gminy Baranów w 2019 roku do 31 maja. Dodał, że również każdy z mieszkańców mógł się z nim 

zapoznać i zgłosić do dyskusji, ponieważ Raport ogłoszony jest na stronie BIP Gminy Baranów. 

Powiedział, że skoro nikt z Radnych i mieszkańców nie chce debatować nad Raportem to uważa, że 

nikt nie ma zastrzeżeń do działalności Pani Wójt, która bardzo dobrze naszą Gminą zawiaduje.  

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Baranów wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania 

(głosowanie bezwzględną większością ustawowego składu rady). 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Baranów wotum 

zaufania. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, 

Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Marta Wylęga  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Bystry , Teresa Jerzyk , Hanna Urbańska, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta - Uchwała nr XVIII/132/2020 - stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 8 Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok 2019: 

Po przedstawieniu przez P.Wójt (13:04 – 18:47 minuta transmisji) sprawozdania z wykonania budżetu 

Przewodniczący Rady poprosił P.Skarbnik o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej: 

Ad. a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta  

Gminy Baranów sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2019 rok wraz z informacją o 

stanie mienia komunalnego i objaśnieniami 

P.Skarbnik odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu Nr 

SO-0954/50/1/Ka/2020 z dnia 27 kwietnia r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Baranów sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2019 rok wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego (25:10 – 35:19 minuta transmisji) - kserokopia stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

 

http://baranow.nowoczesnagmina.pl/?a=6599
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Ad. b) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2019 rok 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny A.Stodolski przedstawił Protokół Nr 18/2020 z 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów z dnia 01 czerwca 2020 roku oraz Uchwałę Nr 

3/2020 w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2019 rok wraz z 

uzasadnieniem (36:06  – 53:51 minuta transmisji) - kserokopia stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad. c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Baranów o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2019 rok 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna M.Wylęga odczytała uchwałę nr SO-

0955/34/1/Ka/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 15 

czerwca 2020 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2019 rok (59:34 – 1:05:54 minuta transmisji) - kserokopia 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

 

Ad. d) dyskusja.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zaprosił Radnych do dyskusji.  

Radna Teresa Jerzyk poprosiła o wyjaśnienie na jakim etapie realizacji są inwestycje w roku.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer wyjaśnił, że w tym punkcie dyskusja dotyczy wykonania 

budżetu za 2019 rok a pytania o inwestycje z roku 2020 prosi zadawać w punkcie 19. Wolne wnioski i 

informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer ponownie zaprosił Radnych do dyskusji nt. wykonania 

budżetu za 2019 rok. Wobec braku zgłoszeń Radnych do dyskusji, Przewodniczący Rady powiedział, 

że wykonanie budżetu za 2019 rok zostało pozytywnie zaopiniowane przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Poznaniu oraz przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Baranów. W związku z 

powyższym Przewodniczący przychylił się do wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi 

Gminy Baranów Bogumile Lewandowskiej – Siwek absolutorium za 2019 rok.  

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Baranów za 2019 rok. 

Po przedstawieniu sprawozdań Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer odczytał projekt uchwały i 

przystąpiono do głosowania.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Baranów za 2019 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, 

Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Marta Wylęga  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Bystry , Teresa Jerzyk , Hanna Urbańska, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XVIII/133/2020 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 
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Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Baranów z tytułu 

wykonania budżetu za 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania 

(głosowanie bezwzględną większością ustawowego składu rady).  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Baranów z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, 

Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Marta Wylęga  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Bystry , Teresa Jerzyk , Hanna Urbańska, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta - Uchwała nr XVIII/134/2020 - stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer pogratulował Wójtowi Gminy B.Lewandowskiej – Siwek 

otrzymania absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok i ogłosił 10 minut przerwy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer wznowił obrady po przerwie. 

Radny R.Stasiowski zgłosił wniosek formalny o głosowanie projektów uchwał z punktów od 11 do 17 

bez ich odczytywania. 

Głosowano wniosek w sprawie: głosowania projektów uchwał z punktów od 11 do 17 bez ich 

odczytywania.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , 

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , 

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2020 rok  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (1:24:06 – 1:29:28 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2020 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



6 

 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , 

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , 

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XVIII/135/2020 - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów 

na lata 2020-2026. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (1:30:25 – 1:30:59 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2020-2026. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , 

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , 

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XVIII/136/2020 - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/124/2020 Rady Gminy Baranów z 

dnia 7 kwietnia 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Kępińskiego w 2020 roku.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (1:32:10 – 1:32:35 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/124/2020 Rady 

Gminy Baranów z dnia 7 kwietnia 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej dla Powiatu Kępińskiego w 2020 roku.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , 

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , 

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 
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Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XVIII/137/2020 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Baranów 

nieruchomości położonej w miejscowości Baranów, oznaczonej geodezyjnie jako działka o 

numerze 1070/3 (obręb Baranów). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Wójt o omówienie projektu uchwały. 

P.Wójt przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (1:33:54 – 1:34:54 minuta transmisji). 

Radny G.Bystry zapytał jaki jest koszt zakupu tej działki? 

P.Wójt odpowiedziała, że działka zostanie dopiero wyceniona, jeżeli Państwo Radni zgodzą się na jej 

zakup. Dodała, że nie zleca wyceny, dopóki nie będzie zgody Rady na podejście do wykupu.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy 

Baranów nieruchomości położonej w miejscowości Baranów, oznaczonej geodezyjnie jako działka o 

numerze 1070/3 (obręb Baranów). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, 

Ewa  

Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Hanna Urbańska, Marta Wylęga  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Bystry , Teresa Jerzyk , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta - Uchwała nr XVIII/138/2020 - stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Samorządowego w Mroczeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że ten i kolejne dwa projekty uchwał zostały 

omówione na posiedzeniu Komisji Oświaty, Zdrowia, Sportu, Kultury i Opieki Społecznej. Zapytał 

czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Samorządowego w 

Mroczeniu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , 

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , 

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
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Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XVIII/139/2020 - stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Mroczeniu.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Mroczeniu.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , 

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , 

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XVIII/140/2020 - stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów placówek oświatowych z obowiązku 

realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  w roku szkolnym 2020/2021. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów placówek oświatowych z 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  w roku szkolnym 

2020/2021. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , 

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , 

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XVIII/141/2020 - stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Ad. 18 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 

 

Ad. 19 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

W dyskusji wzięli udział (1:39:52 – 1:58:07 minuta transmisji): 

Radna Teresa Jerzyk zapytała na jakim etapie są inwestycje, które nie zostały zrealizowane w 2019 

roku? 
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Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że praktycznie wszystkie inwestycje są 

realizowane. Dodała, że Komisja Rewizyjna we wniosku o udzielenie absolutorium wymieniła te 

inwestycje, które nie zostały zrealizowane w ubiegłym roku i uzasadniła dlaczego. Następnie P.Wójt 

szczegółowo omówiła (1:40:06 – 1:45:39 minuta transmisji) na jakim etapie realizacji są inwestycje 

niezrealizowane w 2019r. tj.: budowa grogi w Mroczeniu (łącząca krajówkę z ul. Trakt Napoleoński), 

budowa dróg na Os. Murator, droga w Słupi za torami, Rewitalizacja Rynku na Os. Murator, 

modernizacja sali OSP, modernizacja SP w Mroczeniu, rozbudowa ZS w Słupi pod Kępnem. Dodała, 

że wszystkie te inwestycje nie zostały zrealizowane ze względu na brak uzgodnień czy projektów, ale 

w bieżącym roku są realizowane. Powiedziała, że inwestycji realizowanych w tym roku jest tak dużo, 

że pomimo nadwyżki z lat ubiegłych konieczne będzie zaciągnięcie kredytu. P.Wójt dodała, że mamy 

bardzo dobre i solidne firmy, które realizują w/w inwestycje.  

Radna Hanna Urbańska zgłosiła wniosek, aby w przyszłym roku szkolnym zrezygnować z zakupu 

drugiego podręcznika a pieniądze te przeznaczyć  na zakup tablic interaktywnych. Dodała, że koszt 

takiej tablicy to ok. 8 tys. zł ale umożliwiają one pracę na e-bookach i prowadzenie lekcji, ćwiczeń w 

sposób bardziej atrakcyjny dla uczniów.  

Radny Grzegorz Bystry zapytał jak wygląda sytuacja dostarczania żółtych kubłów na śmieci do 

mieszkańców Gminy. Zapytał również czy Gmina przewiduje program dofinansowania do zbierania 

deszczówki?  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że nie przewiduje zniesienia dofinansowania do 

podręczników dla dobra dzieci. Dodała, że intencją dofinansowania było, aby dzieci nie dźwigały 

ciężkich podręczników. Powiedziała, że Dyrektorzy mają w swoich budżetach pieniądze i mogą te 

tablice w ramach jakieś puli zakupić. W temacie kubłów, P.Wójt odpowiedziała, że kubły będą 

dostarczane od 1 lipca, dodatkowo firma PETER dostarczy kubły zielone. Powiedziała także, że 

Gmina nie przewiduje dofinasowania do deszczówki.  

Radny Andrzej Stodolski poprosił P.Wójt o odniesienie się do wczorajszej sprawy z Mroczenia. 

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że wszystko jest już uzgodnione w tym temacie.  

Radny Mieczysław Kurzawa zapytał o wykaszanie poboczy dróg gminnych na Joance i zgłosił 

problem, aby wykosić określone fragmenty na Joance 

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że kosimy pobocza przy ścieżkach rowerowych i 

głównych drogach a pobocze drogi są koszone na zgłoszenie. Dodała, że zgłoszenia w tym temacie w 

Urzędzie nie było. 

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek podziękowała Radnym za udzielone wotum zaufania i 

absolutorium. Dodała, że wotum i absolutorium nie są tylko dla osoby Wójta lecz dla Wszystkich 

pracowników Urzędu Gminy. Jest to potwierdzenie, że wykonujemy swoją pracę dobrze i daje nam 

satysfakcję z pracy. Dodała, że pracownicy tworzą zgrany zespół, starają się i starać się będą dalej by 

wykonywać swoje zadania jak najlepiej.   

 

Ad. 20 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer wobec zrealizowanego porządku obrad zakończył obrady 

XVIII sesji Rady Gminy Baranów o godz. 12:04. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                                                                                                                              


